
Ferdinandy Bence pályázata a Fizika szakterületi koordinátori tisztségre 

Bemutatkozás 

Az egyetemre 2007-ben vettek fel, jelenleg végzős Fizikus MSc-s hallgató vagyok. A hallgatói 

közéletben régóta aktív vagyok: háromszor voltam mentor, most kezdem a harmadik képviselői 

ciklusom, októberig a Magyar Fizikushallgatók Egyesületének (Mafihe) külkapcsolati felelőse, és 

augusztus óta a Nemzetközi Fizikushallgatók Egyesületének elnöke vagyok.  

Egy éve vagyok a fizika szakterületi koordinátor és az eddigi munkámat szeretném folytatni. 

Terveim 

Utódképzés: Ebben az évben szeretnék találni és „kiképezni” valakit, vagy valakiket, akiket 

megfelelően fel tudok készíteni a szakterületi koordinátor feladataira. Ezen kívül minél több gólyát 

akarok bevonni a szakterületi munkába, ügyelve arra, hogy az Önkormányzat csoportjaiban is kellő 

létszámmal reprezentálva legyünk, hogy ezekben is biztosítva legyen a folytonosság.  

EHB Előadói Kör: A Mafihe ELTE Helyi Bizottsága már egy éve szervezi ezt az eseményt, ami 

lehetőséget ad a hallgatóknak, hogy tudományos (TDK típusú) előadásokat. Ennek a népszerűségének 

a felfuttatása is egy fontos feladat, illetve a határtudományokról szóló előadásoknál az érintett 

szakok felé is szeretnénk kommunikálni. 

Tantervek: A mesterszakok tantervének az átgondolása valószínűleg aktuális, bár nem hiszem, hogy 

túl sok, vagy drasztikus változtatásra szükség lenne. Jelen pillanatban a tanári tanterveket is 

kielégítőnek tartom, de valószínűleg ezekre is érdemes vetni egy pillantást. Az alapszak tantervét 

nemrég vizsgáltuk felül, itt mindössze az emelt szintű vektorszámítás gyakorlat bevezetése a feladat. 

Honlapok: Az év (félév inkább) egyik feladata, a szakterületi honlap frissítése. Erre egyébként is 

szükség lenne, de a honlapnak helyt adó Mafihe (Magyar Fizikushallgatók Egyesülete) honlap is 

megújul, kinézetben és tartalomban is, így ehhez fogjuk igazítani. A másik honlap, amivel foglalkozni 

szeretnénk, ha a Fizikai Intézet is partner ebben, az a Fizikai Intézet honlapja. Ez a honlap szerintem 

design ügyileg tökéletesen megfelel, mindössze a tartalom az, ami jelenleg meglehetősen szegényes 

és amiben tudunk, szeretnénk segíteni az Intézetnek, hogy ezt a problémát korrigáljuk. 

Szakmai gyakorlatok: Nemrég lett bevezetve nálunk a szakmai gyakorlatok rendszere, egyelőre nem 

túl nagy a választék, úgyhogy ezen ügyködni kell. Szerencsére már elég jó úton vagyok ahhoz, hogy a 

Mafihe szakmai programjai körülbelül a felét ki tudják váltani a 6 hét szakmai gyakorlatot. 

Tanár szakosok: A tanár szakosok jelenleg meglehetősen mostohán vannak kezelve a HÖK részéről, 

pláne a minorosok, ezért szeretném elérni, hogy a levelező listák készülésekor ők is automatikusan 

felkerüljenek a megfelelő évfolyam listájára. 

 

Ha valami kérdésetek lenne, nyugodtan keressetek emailben! 

Budapest, 2011. szeptember 15. 


